



QUESTION ONE

Request for Proposal (RFP)

2.2.1 Improvement of Requirement During Solicitation Period. Were any suggested improvements received that all bidders should be aware of?

RESPONSE ONE

As of November 13, 2020, there have been no suggested improvements received.

QUESTION TWO

Terms of Reference (TOR)

Section 12. Field Monitoring Performance. Is the reference at the end to “possible four one-year contract extensions” supposed to be ten?

RESPONSE TWO

Yes, it is supposed to be ten one-year contract extensions.

QUESTION THREE

Terms of Reference (TOR)

R4 (Project Management). On page 6 of Table 1, are the project team member CV's to be included within the 18 page limit?

RESPONSE THREE

Yes, the project team members' CVs are to be included within the 18 page limit.

QUESTION FOUR

Terms of Reference (TOR)

Table 2, 1. Site Monitoring, last page. Does this client meeting unit cost include time and expenses related to travel, as well as participation time for the meeting for the designated person?

RESPONSE FOUR

Yes, client meeting unit cost includes time and expenses related to travel, as well as, participation time for the meeting for the designated person. For bidding purposes, an estimate of 4 hours is to be used for the meeting length.

QUESTION FIVE

Terms of Reference (TOR)

Could Transport Canada provide Table 2 - Professional Services and Costs in Word or Excel?

RESPONSE FIVE

Yes, we will provide in Microsoft Word.



QUESTION UN

Demande de proposition (DP)

2.2.1 Améliorations apportées au besoin pendant la période de soumission. Des améliorations proposées ont-elles été reçues et les soumissionnaires devraient-ils en être avisés?

RÉPONSE UN

En date du 13 novembre 2020, aucune amélioration proposée n'a été reçue.

QUESTION DEUX

Mandat

Section 12. Rendement des travaux de surveillance sur le terrain. La référence à la fin énonçant « la possibilité de quatre prolongations de contrats d'un an » [traduction] devrait-elle être plutôt dix prolongations?

RÉPONSE DEUX

Oui, il faudrait que ce soit dix prolongations de contrats d'un an.

QUESTION TROIS

Mandat

R4 (Gestion de projet). À la page 6 du tableau 1, les curriculum vitae des membres de l'équipe du projet devraient-ils être inclus dans la limite de la page 18?

RÉPONSE TROIS

Oui, les **curriculum vitae** des membres de l'équipe du projet devraient être inclus dans la limite de la page 18.

QUESTION QUATRE

Mandat

Table 2, 1. Surveillance du site, dernière page.

Ce coût unitaire pour les réunions avec le client comprend-il le temps et les dépenses consacrés au déplacement ainsi que le temps consacré à la participation aux réunions pour la personne désignée?

RÉPONSE QUATRE

Oui, le coût unitaire pour les réunions avec le client comprend le temps et les dépenses consacrés au déplacement ainsi que le temps consacré aux réunions pour la personne désignée. Aux fins de l'appel d'offres, la réunion doit s'échelonner sur environ 4 heures.

QUESTION CINQ

Mandat

Transports Canada pourrait-il fournir le tableau 2, Services professionnels et coûts, en format Word ou Excel?

RÉPONSE CINQ

Oui, nous le fournirons en format Microsoft Word.